
 

 

 

Special offers for HKBWS Members: up to 25% off (Offers till 31 October 2010) 

香港觀鳥會會員專享優惠 - 優惠低至 75 折 (優惠期至 2010 年 10 月 31 日) 

 

Item no. 產品編號 

Item description 產品說明 

Retail Price(HK$) 零售價 (HK$) 

Special offer(HK$) 優惠價 (HK$) 
 

Bird watching series 觀鳥系列觀鳥系列觀鳥系列觀鳥系列 (Less 23%) 

Light weight, Nitrogen pressure filled and water pressure proof; Suitable for bird watching use at wetland and outdoor. 輕巧，充氮及防水設計，適合於濕地戶外觀鳥使用。 

STEN-8006 SkyHawk Pro 10x26               2,950.00         2,271.00  

STEN-8021 SkyHawk Pro 8x32               4,450.00         3,426.00  

STEN-8022 SkyHawk Pro 8x42               5,490.00         4,227.00  

STEN-8024 SkyHawk Pro 10x32               4,890.00         3,765.00  

Bird watching series 專業專業專業專業觀鳥系列觀鳥系列觀鳥系列觀鳥系列 (Less 23%) 

Highest standard optics performance plus NANO-protection; Always provide you a close-detail and razor-sharp image. 高光學規格配上奈米保護塗層, 提供絕佳影像清晰度和色澤亮度。 

STEN-8101 Discovery 8x44               22,050.00       16,978.00  

STEN-8102 Discovery 10x44              22,950.00        17,671.00 

Hunting series 獵者獵者獵者獵者系列系列系列系列 (Less 23%) 

Outstanding light transmission; Suitable to use in poor weather and at twilight. 具高透光度﹐適用於暗光環境。 
STEN-5107 Ranger Pro 10x42               6,850.00         5,274.00  

STEN-5108 Ranger Pro 8x56               7,950.00         6,121.00  

STEN-5214 Nighthunter 8x30 XP                 7,790.00         5,998.00  

STEN-5224 Nighthunter 8x56 XP              13,350.00        10,279.00  

Outdoor series 戶外系列戶外系列戶外系列戶外系列 (Less 25%) 

Light weight, slim body and easy carry design; Suitable for hiking and varies outdoor activities. 機身輕巧﹐方便攜帶﹔ 適合遠足及任何戶外活動。 
STEN-4404 Safari Pro 8x30                 2,690.00 2,017.00  

STEN-4456 Safari Pro 8x22                  1,390.00 1,042.00  

STEN-4476 Safari Pro 10x26                 1,790.00 1,342.00 

STEN-5403 Wildlife Pro 10.5x28                 5,090.00 3,817.00   

 

For more product information, please refer to the Steiner brochure or visit www.steiner.de.  有關 Steiner 產品資料,可參閱產品小冊子或瀏覽 www.steiner.de。 
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HKBWS members special order form 

Name in English (in block letter)英文名字:_____________________________________________ 

Name in Chinese 中文名字:_______________________________________________________ 

HKBWS membership No. 觀鳥會會員編號: ________________________________________ 

Address 地址: __________________________________________________________________ 

Contact No. 聯絡電話: __________________________________________________________ 

Email Address 電郵地址: ________________________________________________________ 

 

Item no. 

產品編號 

Product description 

產品說明 

Order qty 

訂購數量 

Amount (HK$) 

金額 (HK$) 

    

    

    

Total 總數 

HK$ 取貨日期：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿ 簽署：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿ 

Terms and conditions 

1. This offer is exclusive for HKBWS official members and valid till 31 October 2010. 

2. Part of the profit will be sponsored to Hong Kong Bird Watching Society. 

3. The selling price of the products is subject to change without prior notice. 

4. The special offer is available while stock lasts. 

5. To enjoy this special offer, members should fill in the order form, and either fax or email to Hong Kong Bird 

Watching Society. And the payment cheque must be sent in advance to HKBWS office at 14/F., Ruby 

Commercial Building, 480 Nathan Road, Kln., HK 

HKBWS email: hkbws@hkbws.org.hk ; Fax: 2314 3687 

6. In case of any dispute, Victorinox Hong Kong Limited and Hong Kong Bird Watching Society reserve the 

right of final decisions. 

7. For any further queries of Steiner products, please visit www.steiner.de . 

 條款及細則: 1. 以上優惠只適用於香港觀鳥會會員﹐推廣期由即日至2010年10月31日止。 2. 部份收益將作贊助香港觀鳥會推廣觀鳥活動之用。 3. 產品價格如有改動﹐恕不另行通知。 4. 以上優惠價之貨品數量有限﹐售完即止。 5. 如欲享用以上優惠﹐請填妥此訂購表格後傳真或電郵至香港觀鳥會﹐並將支票(抬頭「香港觀鳥會有限公司」) 交到九龍油麻地彌敦道480號鴻寶商業大廈14樓﹐香港觀鳥會收。 香港觀鳥會電郵: hkbws@hkbws.org.hk ; 傳真: 2314 3687 6. 如有任何爭議﹐Victorinox Hong Kong Limited及香港觀鳥會保留最終決定權。 7. 有關產品資料﹐請瀏覽www.steiner.de。 
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